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PS 1/20 Referatsaker 

 
 
Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 20.02.2020:  
 
 
 
  

Råd for funksjonshemmede tar referatsaker til orientering med følgende kommentarer: 

Legevaktsaken: 

 «Målselv og Bardu er realistiske alternativer for Dyrøy og Sørreisa i forhold til legevakt samarbeid En 
times transporttid til legevakt er akseptabelt. Dette gjelder da den alminnelige innbyggers 
egentransport, akutte situasjoner med ambulanse etc, vil kunne løses av AMK’s logistikk» 

Skilting i offentlige bygg i Sørreisa: 

«Rådet ber administrasjonen i Sørreisa om en beskrivelse av plan for skilting og tilrettelegging for å 
orientere seg i kommunale bygg, spesielt i forhold til kommunehuset, som kan være vanskelig å 
orientere seg i» 

Annet: 

Det bes om at oversikt over rådets medlemmer sendes ut sammen med protokollen. I tillegg ønsker to 
av medlemmene å få utsending i papirformat (angitt i oversikten) 

Enst. vedtatt 

 
 
Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 20.02.2020  
 
Råd for funksjonshemmede tar referatsaker til orientering med følgende kommentarer: 

Legevaktsaken: 

 «Målselv og Bardu er realistiske alternativer for Dyrøy og Sørreisa i forhold til legevakt samarbeid En 
times transporttid til legevakt er akseptabelt. Dette gjelder da den alminnelige innbyggers 
egentransport, akutte situasjoner med ambulanse etc, vil kunne løses av AMK’s logistikk» 

Skilting i offentlige bygg i Sørreisa: 

«Rådet ber administrasjonen i Sørreisa om en beskrivelse av plan for skilting og tilrettelegging for å 
orientere seg i kommunale bygg, spesielt i forhold til kommunehuset, som kan være vanskelig å 
orientere seg i» 

Annet: 

Det bes om at oversikt over rådets medlemmer sendes ut sammen med protokollen. I tillegg ønsker to 
av medlemmene å få utsending i papirformat (angitt i oversikten) 

 
 

PS 2/20 Forslag til møteplan for rådet 

 



Rådmannens innstilling: 

Forslag til møteplan vedtas. 
 
Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 20.02.2020:  
 
 
 
Møteplanen for kommunalt råd for funksjonshemmede for 2020 vedtas med følgende endring; 

«Møtetid på dagen endres til å være i perioden 12:00 – 15:00» 

19.02.20 Dyrøy 12:00-15:00 
V04.06.20 Sørreisa 12:00-15:00 
14.09.20 Dyrøy 12:00-15:00 
17.11.20 Sørreisa 12:00-15:00 

Ved eventuelle besøk utenom møterom, kan møtelengden forskyves. 

Enst. vedtatt 

 
 
Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 20.02.2020  
 
Møteplanen for kommunalt råd for funksjonshemmede for 2020 vedtas med følgende endring; 

«Møtetid på dagen endres til å være i perioden 12:00 – 15:00» 

19.02.20 Dyrøy 12:00-15:00 
V04.06.20 Sørreisa 12:00-15:00 
14.09.20 Dyrøy 12:00-15:00 
17.11.20 Sørreisa 12:00-15:00 

Ved eventuelle besøk utenom møterom, kan møtelengden forskyves. 

 
 

PS 3/20 Orienterinssak Rom- og funksjonsprogram Sørreisa skole 

 

Rådmannens innstilling: 

Rom- og funksjonsprogram for ny fellesskole 1-10 i Sørreisa tas til orientering 
 
Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 20.02.2020:  
 
 
 
Kommunalt råd for funksjonshemmede ønsker å kommentere i tre punkter: 

1. Bygningsmasse og uteareal skal utformes i tråd med retningslinjer for universell utforming. 
2. Administrasjonen i Sørreisa kommune oppfordres til å informere om plan og prosess i rådets 

neste møte i forhold til byggingen, da spesielt med tanke på universell utforming av skolen.  
3. Rådet ønsker i fortsettelsen en orientering til møtene sine om fremgangen i prosessen. De 

ønsker også omvisning når byggingen er kommet i gang. 



Enst.vedtatt 

 
 
Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 20.02.2020  
 
Kommunalt råd for funksjonshemmede ønsker å kommentere i tre punkter: 

1. Bygningsmasse og uteareal skal utformes i tråd med retningslinjer for universell utforming. 
2. Administrasjonen i Sørreisa kommune oppfordres til å informere om plan og prosess i rådets 

neste møte i forhold til byggingen, da spesielt med tanke på universell utforming av skolen.  
3. Rådet ønsker i fortsettelsen en orientering til møtene sine om fremgangen i prosessen. De 

ønsker også omvisning når byggingen er kommet i gang. 

 
 


